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On 26 August 2023, the Chinese national railway newspaper People's Railway Daily published 
an interview with David Feng about the railways of China. The interview was conducted also 
published in Chinese, and is titled (translated into English): “His High Speed Journey Started 
from the Beijing-Tianjin Intercity Railway” (他的高铁之旅图从京津城际铁路出发). 

It's probably best to let David's own quotes do the talking for you... 

2023 年 8 月 26 日，中国国家铁路报纸《人民铁道报》刊发了与冯琰有关中国的铁路
方面采访。采访使用了中文，并同以中文刊发。文章题目为:《他的高铁之旅图从京津
城际铁路出发》。 

文章引用了大量冯琰有关铁路的独一无二观点... 



 

"High quality Chinese railways need high quality Railway English." 

「高质量的中国铁路要用高质量的铁路英文。」 

"[Rail English] sessions depend on the different railway regions and stations/departments and are 
customised and optimised according to demand. I'll also ask what questions are posed by 
especially expat passengers." 

「[铁路英文] 授课内容是根据不同铁路局集团公司、站段的需求设计的，课堂内容、课件
都是量身定做。有时，我也会在车站询问旅客经常遇到的问题，特别是外籍旅客。」 

 

"When I travel, I'm going to be doing it both as a passenger, but also think as if I were in the 
shoes of rail staff, about how service could be improved further." 

「乘车时，我既以旅客的身份感受旅途，也从工作人员的角度观察这趟行程，思考铁路

在服务方面还有哪些需要完善的地方。」 

"I need to be there in person [when shooting Next Station: China], and I need to slow down and 
really get to know this station, as in what railway routes pass through, and even cultural elements 
of the city hosting the station itself." 

「[拍摄《下一站: 中国》时，我必须到现场，放慢脚步，深度了解这些车站，了解相关的
铁路线甚至车站所在城市的历史文化等。」 



 

"I've benefitted greatly from High Speed Rail in China, and it's made my life better. Now it's 
time to give back." 

「我是中国高铁发展的受益者，高铁为我的生活带来各种便利，我要回报铁路。」 

"The railways are a Green mode of transport, and as of late, more people are looking at the 
Chinese railways as a successful mode of Green transport, hoping they, too, can get railways like 
these at home. We're about reducing our carbon footprint as we get around more efficiently. This 
is perfect for High Speed Rail to really develop." 

「铁路是绿色环保交通工具，近年来，越来越多的人将中国铁路作为绿色交通的成功

案例，希望更多的国家有这样的铁路。人们希望降低碳排放、提高出行效率，这对于

高速铁路的发展十分有益。」 

 

 


